
Protokoll styrelsemöte 1, 15 januari 2024

Närvarande: Thomas Brynås, Göran Blom, Rita Evesson, Kennet Lejemark, Olle Andersson, Lars
Korneliusson, Inger Wallin.
Adjungerad: Cai Nilsson, Nadja Olsson.
Förhinder: Magnus Bülow.

§ 1 Mötets öppnande
Ordförande Thomas B öppnade mötet och hälsade alla välkomna.

§ 2 Godkännande av dagordningen
Dagordningen godkändes med tillägg under rubriken övrigt.

§ 3 Föregående protokoll
Föregående protokoll godkändes och lades till handlingarna.

§ 4 Information från anläggning/bana
Lars K informerade om aktuellt på banan. Vädret har varit gynnsamt med tjäle, då man kunnat köra
massorna till tee på hål 3, som man jobbar mest med just nu. Framåt våren blir det mer fokus på
greenområdet på hål 4. När all formning är klar där ska det ut rullgräs. Hål 9 kommer att grävas ut lite
till vid vattnet. Framåt i tiden så kommer banan att få 4 tee, 45, 50, 54 och 58. Driftbolaget drabbades
av dieselstöld för en månad sedan.Gärningsmän togs med hjälp av polis.

§ 5 Klubbfrågor
Vårårsmötet är bestämt till 21 mars.
Nadja O från valberedningen deltog i mötet. Tävlingskommittén drar ett tungt lass då det är mycket
seriespel och andra tävlingar. Förslag att öka från 6 personer till 7 personer i tävlingskommittén. I
kommande medlemsbrev informeras om att meddela eventuell avgång om man inte redan gjort det
men även höra av sig om man har möjlighet att ingå i någon kommitté. Vi ska också undersöka om det
finns personer i förra årets medlemsenkät som noterat sig intresserade.
Verksamhetsberättelse för styrelse och kommittéer bör Thomas B ha senast 29 februari.
Ett avtal har skrivits mellan Vinbergs GK och PRO Cai N.
Förslaget om sponsorkommitté bordläggs. Den bör vara gemensam med Driftsbolaget.
Förfrågan från kommunen om sommarjobbare undersöks med Peter A.
Genom Göran B har klubben ansökt om 25 000 från Framtidsbanken för en ytterligare Hjärtstartare att
placeras vid “Jaktstugan” mellan hål 13 och 14. På scorekorten bör stå tel.nr till receptionen och ev. ett
mobilnr.
Inbjudan från kommunen om utbildning i “Machofabriken” bedömdes inte vara aktuell för oss.
Föreningsbrev från kommunen om bestämmelserna för bidrag till föreningar.

§ 6 Ekonomi



Bokslutet för 2023 är klart och slutade på plus 47 784 kr därav ränteintäkter på 10 305 kr. Kennet L
kontaktar revisorerna. 500 000 kr är nyligen investerade på fasträntekonto i 3 mån med 3,8 % ränta tills
nästa utbetalning till SGF.

§ 7 Rapport från kommittéerna
Bana: se ovan
Dam: -
Junior/Elit: -
Medlem: Kick off är planerad till 7 mars kl 18.00. Då blir det mat och golfquiz. Man kan också ta med
sig golfsaker till försäljning. Gökottegolf 9 maj (Kristi Himmelfärdsdag), Åkagården 17 maj,
medlemskväll KM-lördagen i augusti. Förslag att till kommittéresan i höst inbjuda juniorerna.
Till 1 maj ska en del av uteserveringen ha tak.
Senior: -
Tävling: -

§ 8 PRO-information
-

§ 9 Övriga frågor
Varje kommitté har upp till 500 kr att använda för kick-off.
Utbildning för hjärtstartare planeras med en eftermiddag och en kväll. Rita E undersöker.
Nyttjandeavtalet mellan anläggning och klubb bör revideras och även gälla Driftsbolaget.

§ 10 Nästa möte
Nästa möte bestämdes till 29 februari kl. 16.00.

§ 11 Mötets avslutande
Ordförande Thomas B tackade deltagarna och avslutade mötet.

Vid protokollet
Inger Wallin


